
 
 ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL D'EDUCACIÓ, CULTURA,

ESPORT I JOVENTUT

Sala de reunions Centre Cultural.

Mislata, 13 de desembre de 2017, 14:00 hores.

Assistents: 

Pepi Luján Martínez
Dolores Hortelano Ramón
Mari Carmen Tarín Darrocha
Ana María Julián  Ruiz
Antonio Arenas Almenar
Javier Santés Alpuente
Ximo Moreno Porcal
Fernando Gandia Escorihuela
Alejandro Martínez Montoro 
Javier Gil Marín
José María González Murgui

Secretària de la Comissió: Màriam Cardona Aranda.

Assumptes tractats: 

1. Aprovació de l'acta del dia 22 d'octubre

Es postposa l'aprovació de l'acta, ja que la Sr. Luján proposa afegir en l'apartat de precs i
preguntes,  primer  paràgraf  el  següent  aclariment  “Aprofita  per  a  recordar  que  en  la
Comissió Informativa anterior se'ls va invitar al dit acte i que els llibres de literatura els va
arribar en el termini”. A més el Sr. Gil demana que en el mateix apartat, cinqué paràgraf,
conste l'aclariment de “ a l'altura de Pare Llançol i  a l'altura de la Fàbrica de Payá”.

2. Assumptes de control 
Nominacions del XXXV Concurs de Teatre “Vila de Mislata” 2017.

La Sra. Luján comença amb l'orde del dia i informa que el jurat del Concurs de Teatre Vila
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de Mislata 20017 ha realitzat les nominacions als diferents premis que inclouen l'acta
que se'ls ha adjuntat a la convocatòria.

En  no  realitzar-se  cap  pregunta  en  relació  amb  aquest  punt,  la  Sra.  Luján  continua
donant resposta a les preguntes fetes en l'anterior comissió.

Quant a la pregunta del Sr. Gil sobre les bases per a poder fer exposicions en el centre
Cultural, en la Casa de la Dona i en el Centre Jove del Mercat, la Sra. Luján respon que en
el Centre Jove del Mercat i  la Casa de la Dona no hi ha bases perquè les sales on es
realitzen les exposicions són espais que s'utilitzen per a realitzar diferents activitats i no
tenen  un  ús  exclusiu.  En  aquestes  sales  es  realitzen  exposicions  quan  l'espai  està
disponible i sempre que les temàtiques de les exposicions no siguen ofensives i els seus
continguts siguen acceptables i respectuosos. Afig que segons la informació que disposa
les  sales  s'han prestat  sempre que hi  ha hagut sol·licituds que complisquen aquests
requisits i  cap persona s'ha quedat sense exposar-hi.  Quant a les bases de la sala de
Centre  Cultural  informa que estan  disponibles  en  la  pàgina web municipal  i  que no
obstant això,  si ho sol·liciten li les faran arribar;  i  que la convocatòria per a presentar
sol·licituds no està oberta, que en el moment s'òbriga s'anunciarà en la web, en les bases
estan especificat els criteris de valoració dels projectes expositius i que un jurat de tres
persones  expertes  són  les  que  seleccionen  els  projectes,  recalca  que  les  bases
especifiquen que han de triar almenys una d'un o una  artista local  i  per  a les altres
exposicions no es té en compte la procedència dels o de les artistes.

Continua  la  Sra.  Luján  contestant  al  Sr.  Gandia  que  pot  consultar  l'expedient  de
l'activitat  MislataJove  Fest  en  el  despatx  del  Centre  Cultural  del  cap  de  la  Secció
Administrativa de l'Àrea. Quant  a l'expedient de l'activitat  MislataJove 22-02, informa
que s'està ultimant la memòria final ja que l'última activitat va ser a final de novembre i
que se'ls farà arribar quan estiga acabada.

3. Precs i preguntes

El Sr. González Murgui informa que no té cap pregunta a realitzar.

El  Sr.  Gil  exposa que  sobre  la  pregunta que va  realitzar  sobre  una  màquina en  mal
funcionament del gimnàs de la piscina coberta,  informa que es tracta de la màquina de
treball dels abductors. Incideix en la pregunta realitzada en la Comissió anterior sobre si
abans de fer la reforma de les pistes del Complex esportiu de La Canaleta es va parlar
amb els usuaris i amb els clubs per a conéixer les seues necessitats. 
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Contesta  la  Sra.  Luján  que  segons  la  informació  proporcionada  pels  tècnics  sí  s'ha
consultat  a  les  i  els  usuaris  de les  instal·lacions.   El  Sr.  Gil  demana més  informació  i
concreció respecte d'això. 
El Sr. Gil pregunta si aprofitant les obres instal·laran aparcabicis enfront de la pista de
pàdel i el frontó o si es mantindran com estan. 
Continua demanant informació sobre la carrera 10K. 
El  Sr.  Gil  continua  preguntant  si  aprofitant  el  Nadal  es  realitzarà  cap  activitat  en  els
centres educatius.
El Sr. Gil pregunta què es farà al respecte d'uns vidres trencats i la falta d'algunes cortines
en els finestrals posteriors del pavelló del Quint, vol saber si es reposaran  o arreglaran.

El  Sr.  Gandia  pregunta  sobre  la  campanya  de  Conselleria  sobre  els  Objectius  de
Desenrotllament Sostenible, vol saber si Mislata  és un dels municipis que participaren
en l'acte  organitzat  en  el  Centre  Cultural,  si  estem adherits  a  la  campanya,  quantes
persones de Mislata hi han participat, com se'ls va triar, quines propostes van fer i si són
públiques.
Pregunta també què es farà amb els arbres del CEIP l'Almassil que estan danyant voreres
i alçant sòl.  També pregunta quan acabaran les escales accessibles del dit col·legi. 
També pregunta quan s'arreglaran les tanques del Camp de futbol 7.

La Sra. Luján  contesta que respecte de les activitats al Nadal en els centres educatius
cada centre organitza les seues i que l'Ajuntament el dia 22 de desembre celebra una
festa al Centre cultural on s'entreguen els premis del  concurs de carta als reis mags, en
valencià,  dirigida  a  tots  els  escolars,  buscant  premiar  la  més  original.  També  es  fa
l'entrega dels premis del concurs d'un lema per a promocionar la lectura a la Biblioteca,
en  l'acte  també  s'inclou  una  representació  teatral  a  càrrec  de  l'EMTM.  Informa  que
l'Ajuntament sí que organitza diferents activitats i tallers en el període de vacacions de
Nadal  per a xiquets i xiquetes.

El Sr. Arenas contesta que les reparacions dels vidres del pavelló del Quint i de la tanca
del camp de futbol estan en marxa, que en el cas dels vidres és un procés lent perquè
són vidres especials, però que s'acabaran en breu.

Respecte  de  la  pregunta  sobre  la  campanya  de  Conselleria  sobre  els  Objectius  de
Desenrotllament Sostenible contesta la Sra. Luján que es va fer una presentació en el
Centre Jove del Mercat a què se'ls va invitar, i que en el dit centre hi ha un displai amb els
objectius.  Contesta  també  la  Sr.  Julián  que  Mislata  és  un  dels  municipis  adherits  a
aquesta campanya de la Conselleria,  i que la mateixa Conselleria va ser l'organitzadora
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de  l'acte  que  va  tindre  lloc  al  novembre  al  teatre  del  Centre  Cultural  amb  les  i  els
estudiants de tots els municipis adherits a la Comunitat Valenciana.  Afig el Sr. Moreno
que a Mislata s'ha treballat els continguts dels ODS amb els i les corresponsals.

Sobre la pregunta dels arbres del CEIP l'Almassil, la Sra. Luján informa que qui decideix
com s'ha d'actuar  és  la  Comissió  de  l'Arbre,  ratifica  la  Sra.  Julián  que  així  és,  que  la
Comissió és qui determina què fer perquè no s'ocasionen més danys, en la mesura del
possible, i sempre sense fer mal a l'arbre; també informen sobre el sòl més convenient a
instal·lar.

Contínua la Sra.  Luján que respecte de la pregunta sobre les obres d'accessibilitat en
l'escala del CEIP l'Almassil es buscarà informació per a veure com van.

Finalitza la  Sra. Luján aprofitant per a recordar la invitació a la clausura del  Consurs de
Teatre divendres que ve.

I, sense més assumptes a tractar, a les 14:30 hores, s'alça la sessió, del contingut de la
qual s'estén la present acta, i de tot això, com a secretària, certifique. 

LA PRESIDENTA, LA SECRETÀRIA, 
  

ELS REGIDORS/LES REGIDORES ASSISTENTS,
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